
På Økonomiudvalgets møde den 7. august 2023 
spurgte Mikkel Dencker (O) til muligheden for at 
medlemmer af seniorrådet får adgangsbrik til Rådhuset 
 

 

 

Spørgsmål 
Mikkel Dencker (O) spurgte til muligheden for at medlemmer af seniorrådet 

får en adgangsbrik til rådhuset. Administrationen udarbejder et notat. 

 

 

Svar 
Administrationen har i efteråret 2022 givet afslag på Hvidovre Seniorråds 

anmodning om adgangsbrikker til rådhuset ud fra vurderingen, at rådets 

medlemmer ikke har tilstrækkeligt brug for dem. Rådsmedlemmerne 

deltager kun i få møder og aktiviteter på rådhuset; deraf meget få udenfor 

rådhusets åbningstid. I tilfælde af eventuelle møder udenfor åbningstiden, 

sørger kommunens medarbejdere for adgangen.  

 

 

På baggrund af henvendelsen fra Mikkel Dencker (O) har borgmesteren 

bedt fagansvarlig direktør Tine Larting om at drøfte behov og ønsker med 

seniorrådets formand med ønsket om at finde en pragmatisk løsning.  

 

 

 

 

 

 

NOTAT 
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